

Referat fra kretsstyremøte 15.feb. 2018 i Prinsens Gate 10A kl. 18.00-20.30

Tilstede: Torstein Grav Aakre, Erik Mathias Steinvik, Hanna Johnsen, Margrethe Sesseng Fløttum, Bjarne Kristian Sveås og Bente Elton Jacobsen

Kopi til vara: Kristine Hørgård Unsmo og Lars Ivar Refseth Fridtjofsen

Kopi til Roverombudet: Jørgen Martin Syvertsen

Referent Bente Elton Jacobsen

Sak 05/18: Referat fra styremøte 25.01.2018

Vedtak:

Referatet godkjennes uten endringer

Sak 06/18: Referatsaker og administrative oppfølgingsaker

Fra forbundet

Vi får besøk av landsstyremedlem Martin Grønfjell, Mo I Rana på årsmøtet i stedet for Anne Line Evenstad

Fra kretskontoret/kretsstyret

Invitasjon til Ungdomsting Nordtangen 9.-11.mars – Kenneth har sendt til gruppene

Invitasjon til Ungdomsting i Nidaros bispedømme 16.-18.mars, Valberg på Frosta – Kenneth sendt til gruppene

Vinter Roland i Odda i påska, påmeldingsfrist 4.3.18 – 2 fra Singsås er påmeldt

Invitasjon til årsmøte i TRØBUR 7.mars i Steinkjer

Meldal inviterer snøhuletur 9.-11.mars

TSF arrangeres 27.-29.april, NSF hovedansvarlig, feirer 100 årsjubileum, påmelding 11.april.

Roverombudet har tur til Kløverhytta 16.-18.februar

Invitasjon fra Helgeland og Nordre Nordland kretser til kretsleir i Salten i 2020

a) Fra gruppene

Kr.7 158,03,- er overført til kretsens konto og skal øremerkes studentspeiding etter hvilende gruppe Gråkallbanen Studentspeiderlag.

Vi drøftet behov for ringerunde til gruppene

Vedtak

Referatsakene tas til etterretning. Kenneth bes om å følge opp påmelding til forbundets Ungdomsting på Nordtangen og bispedømmets Ungdomsting på Frosta

Kretsstyre ringer til gruppene for å motivere for årsmøte, snøhuletur, ungdomsting, TSF og landsleir. Har gruppa noen som skal tas opp som ledere på årsmøtet? Utfordringer til kretsstyret?

Sak 07/18: Saker til årsmøte 2018

Faste årsmøte saker

- a) Årsmelding 2017 – Ombudet skriver om roverarbeidet, Bjarne K og Kenneth ferdigstiller
- b) Evaluering av strategiplan 2017-18 – Kenneth ferdigstiller
- c) Regnskap 2017 – Bente gjennomgår styrets spørsmål med Alf Egil
- d) Strategiplan 2018 – 19 – forslag ferdigstilt i møtet
- e) Budsjett 2018 – Bente ferdigstiller etter gjennomgang i møtet
- f) Valg

Meldte saker – saker til drøfting/vedtak

- g) Forespørsel om utvidet formelt samarbeid med NSF – se styresak 28.08.17
- h) Forslag om årsmøtehelg med ulike kurs i 2019 – se styresak 23.10.17

Besøk fra forbundet Bjarne K følger opp kontakt med Martin Grønfjell

Innkalling

- 1) Foreløpig innkalling, med frist til 6.02.18 til å melde saker– sendt ut 21.01.18
- 2) Endelig innkalling – sendes ut i uke 8 ved Bente og Kenneth

Andre oppgaver:

- 1) Hederstegn – 3 hederstegn fra i fjor + en ny søknad ved Bente
- 2) Lederinnsettelse – 2 fra Singsås
- 3) Gudstjeneste – Bente har avtalt med Gustav
- 4) Sende regnskapspermer og filer til revisor – Hilde-Ely Aastrup har hentet regnskapspermer og Bente har sendt filene
- 5) Lede PF-ting – Torstein tar oppgaven (kommer til lunsj)
- 6) Lage Excel ark for opprop – Torstein lager
- 7) Møteleder – Astrid Østensen spørres

Vedtak: Oppgaver følges opp som beskrevet